
We vroegen ruim 3.600 lopers wereldwijd 
hoe belangrijk het voor hen is dat hun 

hardloopmerk actief zijn CO2-voetafdruk verkleint. 
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BROOKS IS VASTBESLOTEN OM IN 2040 
EEN CO2-UITSTOOT VAN NUL TE BEREIKEN

verkleinen van hun 
CO2-voetafdruk 

lopers zegt dat het 
belangrijk is dat een 
merk werkt aan het van de lopers heeft 

duurzaam gemaakte 
hardloopuitrusting 

van de lopers kijkt vóór 
hun aankoop actief of de 

hardloopuitrusting 
duurzaam is gemaakt

lopers doen iets 
extra’s om hun 

run duurzamer 
te maken

uitrusting van 
merken die 

duurzaamheid 
serieus nemen

gebruikt altijd een 
herbruikbare 

waterfles en recyclet 
de verpakking van 

hardloopgels

neemt het openbaar 
vervoer naar 

wedstrijden in plaats van 
de auto of het vliegtuig

staat ervoor open 
om drie stuks afval 
op te rapen tijdens 
hun run!

wil dat hardloopevenementen 
meer doen om hun 
CO2-voetafdruk 
te verkleinen

plastic flessen op de 
vuilnisbelt of de oceaan 
terecht kwamen, door 

meer gebruik te maken 
van gerecycled polyester

Vanaf 2022 maken al 
onze kantoren 

uitsluitend gebruik van

In 2023 gebruiken we 
alleen nog maar

Brooks streeft 
ernaar om in 2025

gerecycled polyester in 
onze schoenen 

productieafval 
meer 

te hebben 


